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Protokół Nr: RM.0002.10.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  LXIX sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  30.08.2023 

Numer sesji:  RM.0002.10.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej  

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa, ul. 3 

Maja 10 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia:  13:17 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Leszek Tarnawski 

2. Józef Bojarczuk 

3. Anna Naja 

4. Wiesław Bańka 

5. Jan Szulakiewicz 

6. Leszek Kryszczuk 

7. Czesława Nowak 

8. Zbigniew Lebiedowicz 

9. Barbara Wierzchowska 

10. Artur Danilczuk 

11. Andrzej Guz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta 

Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Ochrony Środowiska Anna Frączek, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Przemysław 

Podskarbi, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Edyta Kucharska, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej Nr 2 Marcin Mróz, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 Marzanna Bednarczuk, 

Dyrektor Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marek Watras, Zastępca Dyrektora 

Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sylwia Plakut, Kierownik Miejskiej Służby 

Drogowej Mariusz Biront, Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Jolanta Laskowska, księgowy Biura Projektu Rozwój Lokalny Agnieszka Wojciechowska, 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Pobereżany” Bogdan Patkowski, Przewodniczący 
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Zarządu Osiedla Nr 3 „Podgórze” Małgorzata Cios oraz Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 

6 „Żeromskiego” Zdzisław Szczęk.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXIX sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów, wyłączenie telefonów 

oraz o przestrzeganie przepisów RODO.  

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Miasta oraz zapytała wnioskodawcę czy wnosi o zmianę zaproponowanego 

porządku obrad a wobec braku wniosku stwierdziła jego przyjęcie. 

Następnie wręczyła Burmistrz M. Majewskiej promesę Kancelarii Rady Ministrów na 

kwotę 10 054 440, którą Gmina Miejska Hrubieszów otrzymała w ramach Rządowego 

Programu Ochrony Zabytków ma remont zabytków: kościoła Matki Bożej Nieustającej 

Pomocy, kościoła Świętego Stanisława Kostki, kościoła Świętego Mikołaja oraz kaplicy na 

cmentarzu. 

Burmistrz M. Majewska poinformowała, że Gmina Miejska, w uzgodnieniu  

z proboszczami, złożyła do Programu wnioski  o dofinansowanie zadań na wszystkie 5 parafii 

funkcjonujących w Hrubieszowie na łączną sumę około 1 300 000 zł podkreślając, że 

dofinansowania nie otrzymała cerkiew pod wezwaniem Zaśnięcia Najświętszej Marii Panny. 

Dodała, że zostały złożone kolejne wnioski w drugim naborze do Programu, 

argumentując, że Hrubieszow jest miastem wielokulturowym z mnóstwem zabytków, więc  

żywi głęboką nadzieję, że polski rząd zauważy wszystkie potrzeby i miasto otrzyma 

maksymalną wnioskowaną, bardzo racjonalną kwotę dofinansowania.    

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Gminę Miejską Hrubieszów porozumienia międzygminnego  

z Gminą Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.    
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

wstrzymującym się.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 90,91% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 9,09% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Józef Bojarczuk Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

wstrzymującym się.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 90,91% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 9,09% 
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Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

wstrzymującym się.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 90,91% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 9,09% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

7. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LXIX sesję o godz. 13:17. 
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Materiał wideo z LXIX sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 

 

 


